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ZaÄ•alo to loni, hned po Novém roce. MÅ¯j dlouholetý pÅ™ítel si na&scaron;el, ani nevím jak to nazvat, milenku, pÅ™ítelkyni.
PÅ™íznaky jsem zpozorovala velmi brzy, ov&scaron;em bylo mi Å™eÄ•eno, Å¾e v&scaron;e je v poÅ™ádku, Å¾e má jen "bordel v
hlavÄ›" a Å¾e potÅ™ebuje Ä•as, aby se srovnal. ÄŒas jsem mu dopÅ™ála, ale k niÄ•emu to nevedlo. Milenku nepÅ™iznal, ale
roze&scaron;el se se mnou.  
         Po Ä•ase se vrátil, Å¾e uÅ¾ ví co chce, Å¾e jsem mu chybÄ›la a Å¾e mne stále miluje.       JenÅ¾e - od té doby stále lÅ¾e, má spoustu
kamarádek, se kterými se chodí bavit, kamarádky ho milují a patÅ™iÄ•nÄ› mu to  dávají najevo. Dotyky, polibky a podobnÄ›.
Také má nÄ›jakou "vrbu", údajnÄ› muÅ¾e, kterému mÅ¯Å¾e Å™íct v&scaron;e, co ho trápí a podobnÄ›. Co si myslím, asi
tu&scaron;íte: to nebude muÅ¾, ale Å¾ena.       Letos mi loÅˆskou nevÄ›ru pÅ™iznal; byÅ¥ jsem na 99% tu&scaron;ila, Å¾e je mi nevÄ›rný,
tím jedním procentem jsem doufala, Å¾e se pletu. Ne, nepletla jsem se. Ale co teÄ•, stále ho velmi miluji, ale nevÄ›Å™ím  mu.
Trápí mÄ› rÅ¯zné odporné my&scaron;lenky - pokaÅ¾dé, kdyÅ¾ odjede z domu, i kdyÅ¾ sedí vedle mne.       Má nÄ›kdo nÄ›jakou
radu, jak tuhle nepÅ™íjemnou situaci vyÅ™e&scaron;it? Nikdy jsem to nezaÅ¾ila, nevím, jak se k tomu postavit, jak reagovat, jak
se chovat.  Díky, ORNELLA O D P O V Äš ÄŽ : Milá Ornello,      je mi to, holka, moc líto - ale jednoznaÄ•nÄ› v tom v&scaron;em
velice plave&scaron;, spí&scaron; se topí&scaron;...       TvÅ¯j pÅ™ítel - jak pí&scaron;e&scaron; "dlouholetý" - uÅ¾ má vá&scaron;
vztah nejspí&scaron; odÅ¾itý. Pro nÄ›j je to jako dlouholeté manÅ¾elství. To prvotní zamilování je uÅ¾ fuÄ•, zÅ¯stala jen taková ta
poklidná v&scaron;ednost s "full servisem", jak se dnes vtipnÄ› Å™íká. UrÄ•itÄ› tÄ› má svým zpÅ¯sobem stále rád, ale zase ne
natolik, aby se, pokud je pÅ™íleÅ¾itost, nekouknul jinam. A pochopitelnÄ›, Å¾e zas není hned po ruce jiná, která by se o nÄ›j
starala tak, jako ty.       Ráda bys sly&scaron;ela nÄ›jaký návrh Å™e&scaron;ení. DobÅ™e - tak fofrem se musí&scaron; odmilovat.
PÅ™estat být na nÄ›m závislá. Ví&scaron;, tvÅ¯j vztah k nÄ›mu je stra&scaron;nÄ› podobný vztahu malého dítÄ›te k nÄ›jaké
vydupávané hraÄ•ce. ProstÄ› umínÄ›nÄ› trvá&scaron; na tom, Å¾e TY ho miluje&scaron; a chce&scaron;, aby ON se pÅ™estal
koukat jinam a mÄ›l jen tebe. ZA TU JEDINOU...       BohuÅ¾el, podle v&scaron;eho on uÅ¾ jiný nebude. Po urÄ•itou dobu
nejspí&scaron; vÄ›rný být zvládne - neÅ¾ mu dotyÄ•ná pÅ™estane "vonÄ›t novotou". Ale na dlouho to asi nebude... A ty? Ty jsi
naopak z rodu vÄ›rných, oddaných. Asi bys si neumÄ›la pÅ™edstavit spát souÄ•asnÄ› s nÄ›kolika muÅ¾i, v&scaron;em Å™íkat, jak je ti s
nimi bááájeÄ•nÄ›, jak oni jsou ti jediní... Jo, nezbývá ti neÅ¾ se odmilovat. Ne, neÅ™íkám ti, abys ho hned vyhodila, opustila -
ale zkus se na nÄ›j dívat jinýma, rozumÄ›j&scaron;íma oÄ•ima. A odpovídat si - sama sobÄ› - i na ty hodnÄ› nepÅ™íjemné otázky: -
chtÄ›la bys uÅ¾ "navÅ¾dy" Å¾ít v tÄ›chto nervácích?- chtÄ›la bys s ním mít za tuto cenu dítÄ›?- chtÄ›la bys mít stále nad hlavou hrÅ¯zu,
Å¾e tÄ› jednou opustí pro jinou?      TakÅ¾e pÅ™estaÅˆ se trápit, kdyÅ¾ nebude zrovna tÄ›snÄ› vedle tebe, pÅ™estaÅˆ na nÄ›m viset - tím
myslím psychicky. A hlavnÄ›: opovaÅ¾ se mu nÄ›co vyÄ•ítat! Ví&scaron;, to mají muÅ¾&scaron;tí ze v&scaron;eho "nejradÄ›ji",
smutnou vyÄ•ítavou. Musí&scaron; si udÄ›lat je&scaron;tÄ› jiný program, neÅ¾ jeho. SnaÅ¾ se nauÄ•ít Å¾ít samostatnÄ›, alespoÅˆ
navenek se snaÅ¾ být klidnÄ›j&scaron;í, vyrovnanÄ›j&scaron;í. Není doma? Neví&scaron;, kde byl? NEPTEJ SE! Ale obÄ•as si
udÄ›lej i svÅ¯j program. Tím nemyslím, Å¾e bys mÄ›la chodit cviÄ•it, na cizí jazyk, atd. Ne, najdi si nÄ›co, kde se schází víc mladých
lidí - nejen Å¾enské... :-). Neznám tÄ›, tak to zkusím jen tak - tÅ™ebas na volejbal a pak s partou si na chvíli jít nÄ›kam sednout.
Nebo - nedávno jsem Ä•etla o programu "TMOU" - dej si to do vyhledávaÄ•e, uvidí&scaron;... Je mnoho akcí, kde se
scházejí mladí lidé, kde mÅ¯Å¾e&scaron; pÅ™ijít do nÄ›jaké prima party. A pak mÅ¯Å¾e&scaron; doma nad&scaron;enÄ›
vyprávÄ›t...       Mj. mnohokrát se to zev&scaron;ednÄ›ní stane i proto, Å¾e se partnerka po urÄ•itém Ä•ase stane onou proslulou
"rohoÅ¾kou", "ledniÄ•kou", "kredencí"... ProstÄ› kusem nÄ›Ä•eho, co odevzdanÄ› a vÅ¾dy Ä•eká doma.Ale tím ti nechci dávat
ve&scaron;kerou vinu - hodnÄ› velká vina je ov&scaron;em v tom, Å¾e sis vybrala &scaron;patného :-). Tedy - pro tebe
&scaron;patného. d@niela        
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